
 

Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal 

Datum 22-01-2018 

Tijd 19:30 - 21:30 

Locatie Raadzaal 

Voorzitter mevrouw  C.M.C. Reijnders-Seerden 

Omschrijving  

Leden commissie sociaal SV:       

RO:       

CDA:     

D66:  

LS: 

VVD: 

PAL:         

P.Houben, H. Metsemakers, Y. Parren 

M. Bultmans, M. Janssen  

N. Alofs, G. Eijsink      

D. Peet 

J. Engelen 

A. Thomassen  

H. Glessner 

Afwezigheid / vervanging P. Houben (SV) wordt vervangen door A. van Vlodrop 

D. Peet (D66) wordt vervangen door R. Martens 

N. Alofs (CDA) wordt niet vervangen 

Aanwezige 

portefeuillehouders 

 

S. Backus en R. Verheul 

Overige aanwezige 

raadsleden/commissieleden 

R. Teluij, H. Sleven (ged.), M. Graef (ged.) A. Kierkels en R. 

Flinsenberg (ged.) 

Ambtelijke ondersteunig G. Cuijpers (agendapunt 5a en 6a) 

P. Joppen, E. Janssen en C. Meuwissen (agendapunt 6b en 

6c) 

Deelname derden Bij agendapunt 5a A. Swart en K. Verkuil (plangroep), A de 

Bont (AMW)  

Insprekers E. Heijkers t.a.v. punt 6b 

Publieke tribune 12 personen 

Commissiegrifffier J. Lommen 

Kenmerk Omschrijving 

1 

 

Opening 

Besluit 

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 

welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals 

hierboven aangegeven. 

2 

 

Vaststellen agenda 

Besluit 

De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld. 

3 

 

Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

Besluit 

Het verslag van de vergadering van de commissie van 27 november 2017 

wordt conform voorliggend concept vastgesteld. 
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4 

 

Spreekrecht niet-commissieleden 

De heer Edward Heijkers zal inspreken namens de gezamenlijke 

voetbalverenigingen HEGK, en doet dit bij aanvang dat agendapunt (6b). 

5 Presentatie en thema's 

5.a 

 

Presentatie plangroep over Schuldhulpverlening 

Annemiek Swart en Kees Verkuil van Plangroep verzorgen een presentatie. 

Deze is bijgevoegd bij de stukken. Het Algemeen Maatschappelijk Werk in de 

persoon van Arie de Bont is aanwezig om vragen te beantwoorden en daar 

waar nodig kort aan te vullen. Het AMW is voor een deel ook betrokken bij de 

schuldhulpverlening. 

Preventie en vroegtijdige herkenning is essentieel. Tijdens het proces van 

schuldhulp wordt ook veel begeleiding gegeven om te voorkomen dat iemand 

weer een schuldenlast opbouwt. 

De behandeltermijnen worden niet altijd gehaald. Dit is volgens Plangroep niet 

te wijten aan de bedrijfsvoering (er wordt zonodig opgeschaald), maar aan late 

inlevertermijnen van de benodigde stukken door de cliënten. 

6 Raadsvoorstellen 

6.a 

 

Re-integratieverordening en Verordening loonkostensubsidie 

Besluit 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 

raadsvergadering van 6 februari 2018 conform het raadsvoorstel te besluiten. 

Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen kunnen. 

Toelichting 

De fractie Ronduit Open wil dit eerst nog bespreken binnen de fractie, en zal in 

de presidiumvergadering van 30 januari uitsluitsel geven. 

6.b 

 

Locatie onderzoek VV HEGK en vervolgstappen 

Besluit 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel in 

de raadsvergadering van 6 februari 2018 te bespreken. 

Toelichting 

De heer Edward Heijkers spreekt in namens de gezamenlijke verenigingen, en 

gaat in op de aan hem gestelde vragen. Er is gekozen om eerst de politiek een 

uitspraak te laten doen, alvorens naar de achterban te gaan. Hij heeft later op 

de avond nog overleg met de dorpsraad. Ook de voorzitters van de andere 

betrokken voetbalverenigingen zullen trachten draagvlak te creeren bij de 

dorpsraden. Zodra de nieuwe accommodatie klaar is, dan gaan alle 

verenigingen spelen op de nieuwe locatie. De portefeuillehouder zegt dat  te 

zijner tijd de oude locaties gebruikt gaan worden voor eventuele andere 

verenigingen, indien hier behoefte aan is, en indien dit binnen de 

mogelijkheden ligt. Anders zullen de opstallen gesloopt worden. 

De ondergrond op de nieuwe locatie vraagt nog aandacht, en is het eerste 

onderwerp van nader onderzoek. 

6.c 

 

Fusie basisscholen Hunsel, Haler, Ittervoort, Neeritter 

Besluit 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel in 
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de raadsvergadering van 6 februari 2018 te bespreken. 

Toelichting 

Er is vertraging ontstaan in de besluitvorming. Dit kwam doordat van de vier 

oorspronkelijke te onderzoeken locaties er al twee afvielen. Er zijn daarom 4 

andere locaties toegevoegd aan het onderzoek. Volgens een voorlopige 

indicatieve planning wordt gestuurd op ingebruikname van de school in de 

zomer van 2020. Dit is ook afhankelijk van de ruimtelijke procedures en de 

bezwaren die hierop binnenkomen. Op het moment dat de raad een keuze  

moet maken voor de locatiekeuze, later dit jaar, dan zal er ook een goede 

financiële onderbouwing komen. De commissie verzoekt om tijdige informatie. 

7 

 

Vanuit de raad ingekomen stukken 

Er zijn geen brieven doorgezonden voor deze vergadering 

8 Aan de commissie gerichte stukken 

8.a 

 

kwartaalrapportage Synthese 

Besluit 

De commissie neemt de rapportage voor kennisgeving aan. Men is tevreden 

over het format, dat mede is ontwikkeld door een werkgroep uit de commissie. 

Toelichting 

De heer Verheul verzoekt aan de leden van die commissie om weer bij elkaar te 

komen, om de voortzetting van het welzijnswerk, en de voortzetting van de 

samenwerking met Synthese  te bespreken. De leden van de werkgroep 

stemmen hiermee in, en wachten de uitnodiging van de wethouder af. Er moet 

wel een duidelijke taakafbakening zijn. 

8.b 

 

collegemededeling uitbesteding Leerplicht en regionale meld- en 

coördinatiefunctie 

Besluit 

De commissie neemt de rapportage voor kennisgeving aan. 

Toelichting 

Het bevreemdt de commissie dat nu weer een samenwerking wordt gezocht 

tussen Weert, Nederweert en Leudal, terwijl op 9 januari in de 

Raadsinformatiebijeenkomst over samenwerking, met name de samenwerking 

tussen geheel Midden-Limburg gepropageerd werd. Het aan het besluit ten 

grondslag liggende rapport van Densa word aan de commissie toegezonden. 

8.c 

 

Cliëntervaringsonderzoek Jeugdhulp 

Besluit 

De commissie neemt het rapport voor kennisgeving aan, maar betreurt de lage 

respons, waardoor het rapport weinig waarde heeft. 

Toelichting 

De wethouder zegt dat gezocht wordt naar een manier om bij volgende 

onderzoeken de respons hoger te laten zijn. Het is een verplicht onderzoek dat 

jaarlijks gehouden wordt. 

9 Stand van zaken 

9.a 

 

Projectenlijst en langetermijnkalender 

Besluit 

De commissie neemt kennis van de lange termijn kalender 
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9.b 

 

Openstaande actiepunten 

Er zijn geen openstaande actiepunten. 

10 Ter afsluiting 

10.a 

 

Mededelingen 

Er zijn geen mededelingen. 

10.b 

 

Rondvraag 

Mw. M. Bultman vraagt of er voldoende communicatie is met de 

voetbalvereniging Roggel ten aanzien van de in eigen beheer exploiteren van 

de accommodatie. 

Wethouder Backus  antwoord dat er in het kader van Open Club Roggel overleg 

plaatsvindt met de diverse betrokken verenigingen, en hij verneemt graag als 

er andere signalen zijn. 

 

Mw. H. Glessner vraagt om inzicht in aantal aanvragen over participatie door 

senioren. Zij zal deze vraag schriftelijk indienen. 

10.c 

 

Sluiting 

Besluit 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 

om 21:30  uur. 

De volgende vergadering is gepland op 26 februari 2018. 

 


